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SUMMARY

Diploma paper: 77 pages, 8 pictures, 25 tables, 51 sources, 13 formulas,
11 applications.

FINANCIAL STABILITY OF THE BANK, PROFITABILITY, LIQUIDITY, 
REGULATORY CAPITAL, ASSETS, LIABILITIES, PROFIT, LEASING, 
PAYMENT CARDS

The object of the study is the financial stability of the bank.
The subject of the study is “Priorbank” JSC.
The purpose of the work is to study and apply foreign and national methods of 

assessing financial stability, as well as on their basis to propose measures that will 
improve the financial stability of “Priorbank” JSC.

Research methods: the method of analysis and synthesis, the method of 
comparison, graphical methods, as well as a tabular way of displaying analytical data.

Scope of possible practical application: the activities of “Priorbank” JSC.
Technical, economic and social significance: the significance lies in the fact 

that as a result of the proposed measures, additional sources of profit will appear.
The author of the work confirms that the computational and analytical material 

presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and 
all theoretical, methodological and methodological provisions and concepts borrowed 
from literary and other sources are accompanied by references to their authors.

(studerifs signature)
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РЕФЕРАТ

Дипломная работа: 77 стр., 8 рис., 25 табл., 51 ист., 13 формул, 11 прил.
ФИНАНСОВАЯ УСТОЙЧИВОСТЬ БАНКА, РЕНТАБЕЛЬНОСТЬ, 

ЛЖВИдаОСТЬ, НОРМАТИВНЫЙ КАПИТАЛ, АКТИВЫ, ПАССИВЫ, 
ПРИБЫЛЬ, ЛИЗИНГ, ПЛАТЕЖНЫЕ КАРТОЧКИ

Объектом исследования является ”Приорбанк“ ОАО.
Предметом исследования является финансовая устойчивость банка.
Цель дипломной работы состоит на основании изучения и применения 

и национальных методов оценки финансовой устойчивости, 
преДЛОЖИТь мероприятия, которые позволят повысить финансовую устойчивость 
”Приорбанк“ ОАО.

Методы исследования: метод анализа и синтеза, метод сравнения, 
графический метод, а также представлен табличный способ отображения 
ангаїитических данных.

Исследования и разработки: исследовано состояние финансовой 
устойчивости ”Приорбанк“ ОАО и определены мероприятия по повышению 
финансового состояния банка.

Область возможного практического применения: деятельность 
”Приорбанк“ ОАО.

Технико-экономическая и социальная значимость: значимость 
заключается в том, что в результате предложенных мероприятий, появятся 
дополнительные источники прибыли.

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно- 
ан^литический материал правильно и объективно отражает состояние 
исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других 
источников теоретические, методологические и методические положения и 
концепции сопровождаются ссылками на их авторов.
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